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RG - 0002.P.XXIV.2012         
                                                                                            
             

P R O T O K Ó Ł   NR   XXIV/ 2012 
 

z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą  
w dniu 30 listopada 2012 r. 

Punkt 1.  
Otwarcie Sesji.   
Punkt 2.  
Stwierdzenie quorum. 
Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 
Punkt 4.  
Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 5. 
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6. 
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7.   
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Nowe Miasto nad Wartą. 
Punkt 8.   
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi  i stawki tej opłaty. 
Punkt 9.  
Podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty                                  
za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Punkt 10.  
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty                                         
za zagospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Punkt 11.  
Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług  w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów. 
Punkt 12.   
Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na rok 2013. 
Punkt 13.   
Podjęcie uchwały w sprawie Aneksu Nr 4 do POROZUMIENIA MIĘDZYGMINNEGO 
Porozumienia zawartego  w dniu 7 października 2008 roku w sprawie powierzenia Gminie 
Jarocin przygotowania i wykonania zadania p. n. „Zorganizowanie i nadzór nad 
funkcjonowaniem systemu gospodarki odpadami i osadami ściekowymi dla gmin objętych 
POROZUMIENIEM wraz z budową Zakładu Zagospodarowania Odpadów Jarocin z siedzibą 
w Witaszyczkach z ewentualnymi punktami przeładunkowymi”. 
Punkt 14.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości mienia 
komunalnego w drodze bezprzetargowej. 
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Punkt 15.   
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy na 2012 r. 
Punkt 16.   
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2012-2015. 
Punkt 17.  
Interpelacje Radnych. 
Punkt 18.  
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 19.  
Zamknięcie sesji. 
Ad 1) Otwarcie sesji. 
 Przewodniczący pan Janusz Janicki otworzył XXIV sesję Rady Gminy i powitał 
Radnych gminy Nowe Miasto nad Wartą, pana Wójta, panią Skarbnik, panie i panów 
Sołtysów, Kierowników jednostek samorządowych. 
Ad 2) Stwierdzenie quorum. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe na ustawowy stan 15 Radnych obecnych jest                
10 Radnych, w związku z powyŜszym,  podjęte uchwały będą prawomocne. 
Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 

W punkcie tym Przewodniczący odczytał porządek obrad, po czym zwrócił się do 
Radnych z pytaniem czy ktoś ma propozycje co do zmiany porządku.  

Głos zabrała Radna Julia Rzepka, która złoŜyła wniosek formalny, o wprowadzenie do 
porządku obrad uchwały w sprawie:  powołania specjalnej komisji, która wyjaśni sprawę 
kursów i ich celowości wraz ze ich źródłem finansowania i delegacjami byłej Kierownik OPS 
pani Danuty Halek- Wielgosz wraz z jej małŜonkiem panem Krzysztofem Wielgosz                           
i pracownikami Ośrodka Pomocy Społecznej oraz wyjaśnień czy odbywały się one w 
godzinach pracy. 

Następnie Radna Zofia Kędziora złoŜyła wniosek formalny na piśmie, odnośnie 
wycofania uchwały w spawie sprzedaŜy nieruchomości mienia komunalnego w drodze 
bezprzetargowej. Radna zawiadomiła, Ŝe uchwała zgoda dotyczy sprzedaŜy drogi gminnej                      
o numerze działki 122/ 2, a nie samej zabytkowej bramy. Radna i mieszkańcy są przeciwni 
sprzedaŜy nieruchomości, gdyŜ słuŜy ona mieszkańcom jako skrót na stację PKP                               
do Chociczy. Radna wyraziła opinię iŜ uchwała jest niewaŜna zgodnie art. 58 Kodeksu 
Cywilnego, gdyŜ jest sprzeczna z przepisami prawa art. 2a Ustawy o drogach publicznych. 
Pismo stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głos zabrał Przewodniczący Rady pan Janusz Janicki pytając panie Radne czy 
podtrzymują swoje wnioski formalne. Zarówna Radna Julia Rzepka jak i Radna Zofia 
Kędziora swój wniosek podtrzymały. Pan Janicki przypomniał, Ŝe za przyjęciem wniosków 
Radni głosują bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady. 

Radny Juliusz Twardowski, proponował, aby zasięgnąć opinii Prawnika odnośnie 
wniosku Radnej Kędziory, Radny wyraził zdanie, Ŝe nie chciałby odnosić się do sprawy na 
temat której nie ma rzetelnej i prawniczej wiedzy.  

Przewodniczący informował, Ŝe w tej chwili innego wyjścia nie ma, wniosek naleŜy 
przyjąć bądź nie, gdyŜ z punktu widzenia prawa, gdy wpłynie wniosek formalny 
Przewodniczący musi poddać go pod głosowanie.  

Głos zabrał Pan Aleksander Podemski- Wójt gminy, który odczytał pismo pani Danuty 
Halek- Wielgosz, w których to wyjaśniała iŜ nie wykonywała kursów w trakcie pracy                         
i za pieniądze budŜetowe. Szkolenia odbywały się po godzinach pracy i w trakcie 
sierpniowego urlopu pani byłej kierownik i jej męŜa. Ponadto pani Wielgosz informowała, Ŝe 
szkolenia odbywały się za pieniądze organizatora rodzinnej pieczy zastępczej tj. Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Środzie Wlkp.  
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Pismo stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
Następnie Wójt odczytał pismo kierowane do Rady i Wójta z Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie ze Środy Wlkp., w którym to piśmie Dyrektor PCPR-u, pani Bernadetta Staszak 
wyjaśniała iŜ pani Danuta Halek-Wielgosz nie odbywała kursów w godzinach pracy pod 
swoja działalność. Pismo stanowi załącznik do niniejszego protokołu.    

� Na salę obrad wszedł Radny Artur Borkowski, w związku z czym w posiedzeniu 
XXIV Sesji udział brało 11 Radnych. 

Ponadto Wójt poinformował, Ŝe nie dziwi się, Ŝe Radna Zofia Kędziora wystąpiła                         
z wnioskiem o usunięcie uchwały dotyczącej sprzedaŜy nieruchomości mienia komunalnego 
w Boguszynie, gdyŜ Radna występuje w imiennie nie tylko swoim własnym,                                  
ale i mieszkańców którzy faktycznie z drogi korzystają. JednakŜe Wójt wyjaśniał, Ŝe remont 
bramy jest niezwykle kosztowny, jeŜeli Rada zdecyduje, Ŝe bramy nie naleŜy sprzedawać,                 
to trzeba będzie zabezpieczyć ok. 100 tys. zł na jej remont, na co nie stać w chwili obecnej 
gminę. Wójt dodał, Ŝe jeŜeli gmina nie zajmie się zabytkiem, to będą na gminę nakładane 
kary, juŜ na jedną w kwocie 25 tys. zł udało się uzyskać odroczenie od Wojewódzkiego 
Konserwatora Zabytków.  
Ponadto, w przyszłym roku w sołectwie Boguszyn planowana jest budowa drogi na                       
ul. Wiejskiej oraz budowa kanalizacji na ul. Ogrodowej, środki ze sprzedaŜy bramy 
przynajmniej zasilą konto na te inwestycje w sołectwie.    

Głos zabrał Przewodniczący Rady pan Janusz Janicki pytając panie Radne czy 
podtrzymują swój wniosek formalny. Zarówna Radna Julia Rzepka jak i Radna Zofia 
Kędziora swój wniosek podtrzymały. Radna Julia Rzepka dodała, Ŝe jej obowiązkiem na 
prośbę mieszkańców jest zbadanie sytuacji, w związku z czym wniosek jest zasadny.  

Radna Zofia Kędziora pytała Wójta jak się odniesie do podstawy prawnej, którą Radna 
zawarła we wniosku formalnym.  

Wójt poinformował Radną, Ŝe kaŜdy ma swoje argumenty, Wójt juŜ swoje przedstawił                 
i widzi zasadność sprzedaŜy nieruchomości, gdyŜ na wyremontowanie bramy gminę po 
prostu nie stać.  

Radna Julia Rzepka, dodała w sprawie swojego wniosku formalnego iŜ naleŜałoby 
zakończyć tą sprawę i przeprowadzić kontrolę, a samej pani byłej kierownik równieŜ powinno 
zaleŜeć na wyjaśnieniu sprawy i oczyszczeniu jej dobrego imienia. Radna wnioskuje na 
prośbę mieszkańców, którzy Radną o to prosili, a jej obowiązkiem jest zareagować na tą 
sytuację.  

Pan Janicki przypomniał, Ŝe za przyjęciem wniosków Radni głosują bezwzględną 
większością głosów ustawowego składu Rady.  
Przewodniczący proponował przejście do głosowania:  
1. Wniosek formalny Radnej Julii Rzepki w sprawie wprowadzenia uchwały w sprawie 
powołania specjalnej komisji, która wyjaśni sprawę kursów i ich celowości wraz ze źródłem 
finansowania i delegacjami byłej Kierownik OPS Pani Danuty Halek- Wielgosz wraz z jej 
małŜonkiem panem Krzysztofem Wielgosz i pracownikami Ośrodka Pomocy Społecznej oraz 
wyjaśnień czy odbywały się one w godzinach pracy - „za” opowiedziało się 4 Radnych,                     
0 głosów przeciwnych, 7 głosów wstrzymujących.  
Wniosek nie zyskał akceptacji. 
2. Wniosek formalny Radnej Zofii Kędziory o wycofanie uchwały z porządku obrad                       
w sprawie: sprzedaŜy nieruchomości mienia komunalnego w drodze bezprzetargowej - „za” 
opowiedziało się 2 Radnych, 5 głosów przeciwnych, 4 głosy wstrzymujące.  
Wniosek nie zyskał akceptacji. 
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Ad 4) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Przewodniczący przypomniał, Ŝe protokół z sesji jest zamieszczany na stronie Urzędu 

Gminy, oraz do wglądu w biurze rady. Przewodniczący przed głosowaniem za przyjęciem 
protokołu pytał, czy ktoś z Radnych ma jakieś zastrzeŜenia co do protokołu.  

� Radny Juliusz Twardowski, informował, Ŝe w protokole nie odnotowano, Ŝe wpłynęła 
interpelacja.  

Przewodniczący informował Radnego, Ŝe do niego interpelacja nie wpłynęła. NaleŜy 
zajrzeć w Statut Gminy, gdzie jest odpowiedni zapis w jaki sposób i na ręce kogo składa się 
interpelację. Interpelację (zgodnie ze Statutem) składa się na ręce Przewodniczącego Rady, po 
czym po zapoznaniu Radnych z interpelacją niezwłocznie przekazywana jest ona Wójtowi, 
który  w ciągu 21 dni udziela na interpelację odpowiedzi.  Do biura rady wpłynęła koperta, 
ale kierowana do Wójta Gminy, w związku z czym nikt do koperty nie zaglądał, a została 
przekazana adresatowi.  

� Radny Juliusz Twardowski, prosił równieŜ, o poszerzenie swojej wypowiedzi co do 
interpelacji. 

Przewodniczący informował, Ŝe poprawka zostanie wprowadzona.  
� Radna Julia Rzepka, prosiła o sprostowanie swojej wypowiedzi, dotyczącej kursów 

wykonywanych przez panią Danutę Halek- Wielgosz pod swoją działalność, a nie jak 
zostało zapisane uŜywania samochodu słuŜbowego. 

 Przewodniczący informował, Ŝe poprawka została juŜ  wprowadzona w ślad za pismem 
przesłanym do biura rady drogą elektroniczną.  
Ponadto pan Janusz Janicki, dziękował za zainteresowanie protokołem, za wprowadzanie 
poprawek, deklarował, Ŝe zawsze jeŜeli są nieścisłości, słowa przekręcone zostanie to                     
w protokole poprawione. NaleŜy teŜ zrozumieć, Ŝe nie zawsze jest łatwo odtworzyć nagranie 
z przebiegu obrad, ze względu na szumy, zakłócenia itd.  

Za przyjęciem protokołu wraz z poprawkami opowiedziało się 11 Radnych, 0 głosów 
przeciwnych, 0 wstrzymujących.  
Ad 5) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
 Pan Janusz Janicki, poinformował, Ŝe w uroczystościach na które został zaproszony 
jeŜeli tylko mógł to uczestniczył. Była to m. in. piękna uroczystość z okazji 25-lecia poŜycia 
małŜeńskiego, przy okazji Przewodniczący podziękował panu Wójtowi za utrzymanie 
tradycji, gdyŜ większość tych osób po wielu latach spotyka się i wspomina minione lata.  
Następnie Przewodniczący odniósł się do ostatniej swojej wypowiedzi odnośnie szkół. 
Wypowiedź Przewodniczącego wzbudziła wiele komentarzy. Pan Janicki dodał, Ŝe jest 
„zbudowany” reakcją i postawą wielu nauczycieli. W znakomitej większości środowisko 
nauczycielskie - ci prawdziwi nauczyciele - wiedzą, Ŝe w kaŜdej szkole w większym bądź 
mniejszym zakresie przemoc jest. Przewodniczący podziękował tym nauczycielom, którzy 
dziękowali, Ŝe temat poruszył. Bo to nie był atak na jednego indywidualnego nauczyciela, na 
jedną szkołę, to było zasygnalizowanie problemu całej oświaty, nie tylko w gminie Nowe 
Miasto. W związku z powyŜszym temat został wywołany celowo. W chwili obecnej 
Przewodniczący współpracuje z Dyrekcją Szkół w Nowym Mieście podziękował                              
za zrozumienie i podjęcie waŜnych działań. Przewodniczący dziękował równieŜ pani 
Pedagog, która równieŜ problem widzi i podejmuje właściwe działania. Przewodniczący                  
z przykrością stwierdził, Ŝe są i tacy nauczyciele, którzy problemu nie dostrzegają lub udają, 
Ŝe problemu nie dostrzegają i na jego widok odwracają głowę bądź przechodzą na druga 
stronę chodnika Przewodniczący stwierdził, Ŝe nie będzie tego komentował. Na tym swoją 
wypowiedź zakończył i przeszedł do punktu kolejnego.   
Ad 6) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
 Pan Wójt informował, Ŝe głównym tematem dzisiejszej sesji są uchwały tzw. 
„ śmieciowe”, jednakŜe Wójt nawiązał na wstępnie do tego co mówił pan Przewodniczący -            
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w związku z interpelacją. Pismo wpłynęło, natomiast nie moŜna tego traktować jako 
interpelacji bowiem jak składa się interpelację wyjaśnił pan Przewodniczący. O tych 
sprawach mówił Wójt na komisjach wspólnych. Została wyjaśniona sprawa subwencji 
drogowej przy okazji omawiania uchwał podatkowych, Wójt zastosował się takŜe do sugestii 
Radnych aby przy okazji ogłoszenia konkursu na kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej 
wprowadzić kadencyjność- choć jest to decyzja niełatwa, poniewaŜ przy podjęciu takiej pracy 
osoba musi się liczyć, Ŝe z chwilą wygaśnięcia umowy pozostaje bez pracy. Kandydaci którzy 
wygrali pierwszy etap konkursu, nie zdecydowali się na takie zatrudnienie, gdyŜ w chwili 
obecnej mają zatrudnienia na czas nieokreślony.  
W kwestii interpelacji dotyczącej zagospodarowania przestrzennego, jest to temat niezwykle 
długi, do którego potrzeba więcej czasu, być moŜe zostanie zorganizowane osobne 
posiedzenie odnośnie tego zagadnienia.  

Następnie Wójt dodał, Ŝe obowiązki Kierownika Pomocy Społecznej zostały 
powierzone pani Iwonie Golińskiej, która od wielu lat pracuje w Ośrodku, zna zagadnienia                  
i tematy, w związku z powyŜszym po uzupełnieniu wykształcenia- z zakresu zarządzania- 
stanowisko kierownicze zostanie zupełnie jej powierzone.  

Kolejno Wójt wspomniał, Ŝe do tut. Urzędu gminy przyszło pismo z Urzędu 
Marszałkowskiego, w którym zawarta jest informacja, Ŝe Park Zdroje zagospodarowany                  
w Nowym Mieście zajął 3 miejsce w konkursie Przyjazna Wieś w 2012 roku.   

W kwestii realizacji zadań bieŜących, w chwili obecnej realizowane są zadania                    
z zakresu oświetlenia w ramach funduszy sołeckich i nie tylko, gdyŜ w Boguszynku 
powstanie 17 lamp, na mocy tego, Ŝe Prezes Kółka Rolniczego oraz Sołtys w jednym 
przekazał do budŜetu gminy kwotę 51 000,00 zł jako darowiznę na rzecz gminy na cel 
oświetlenia wsi Boguszynek, do kwoty tej dorzucono 10 000,00 zł z funduszu sołeckiego 
razem 61 000,00 zł. Oświetlenia powstały równieŜ w Kruczynku i Komorzy w ramach 
środków pochodzących z funduszu sołeckiego.  W sumie na terenie gminy zaświecą 23 
lampy.  

Wójt dodał, Ŝe został teŜ wykonany z funduszu sołeckiego dywanik asfaltowy w 
Michałowie, trwają prace na parkingu przed bankiem w Nowym Mieście, zakończono 
remonty biur, które będą słuŜyły jako biuro do rozliczania śmieci,  wykonano takŜe remont 
garaŜy przy Urzędzie gminy.  
Ad 7) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości                            
i porządku na terenie Gminy Nowe Miasto nad Wartą. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, pan Janusz Janicki, który 
informował, Ŝe na komisji sprawy związane ze śmieciami były szeroko omawiane. Ponadto 
Przewodniczący odczytał pismo z Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego ze 
Środy Wlkp., który nie wnosi Ŝadnych zastrzeŜeń do regulaminu.  Następnie Przewodniczący 
otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  

Radny Juliusz Twardowski, informował, Ŝe zauwaŜył kilka literówek, m. in.                          
w rozdziale 4 §7 pkt. 9. Zdaniem Radnego naleŜałoby rozbić  punkt „d” gdzie jest zapis- 
tworzywa sztuczne, metale, odpady wielomateriałowe - na osobne punkty.  Następnie Radny 
zwrócił uwagę na zapis dotyczący wrzucania gorącego popiołu do kubła, Radny proponował 
aby zupełnie zapis usunąć, tym samym w ogóle będzie zakazane wrzucania popiołu go kubła.  
 Wójt informował Radnego, Ŝe jest to zapis ustawowy, którego nie moŜna usunąć,                  
ale w ogóle wrzucania popiołu nie moŜna zakazać, poniewaŜ w chwili obecnej firmy 
posiadają sita oddzielające popiół od innych śmieci, przez co popiół staje się odpadem 
wtórnym.  
 Radny Twardowski, poinformował teŜ, Ŝe w §11 pkt. 1 podpunkt 2 znajduje się błędny 
zapis tj. zapewnienia systematycznego odbioru odpadów,  zdaniem Radnego winno być 
zapewnienia systematycznego  wystawiania pojemników z odpadami, ponadto Radny 
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poinformował, Ŝe znajdują się teŜ drobne literówki. Radny pytał teŜ Wójta jaka została 
uzgodniona ostateczna cena podatku śmieciowego. 

Wójt zawiadomił, Ŝe ostatecznie pozostaje się przy kwocie 5,00 zł za odbiór śmieci 
gospodarowanych w sposób selektywny od mieszkańca gospodarstwa domowego. Natomiast 
10,00 zł za odbiór śmieci gospodarowanych w sposób niesegregowany od mieszkańca 
gospodarstwa domowego. 

Radny Twardowski pytał równieŜ, jak ma rozumieć zapis w deklaracji gdzie naleŜy 
zaznaczyć właściciel, współwłaściciel nieruchomości itp. jak niŜej. Radny pytał, jak odnieść 
się do tego w przypadku wypełniania deklaracji.   
C. PODMIOT  ZOBOWI ĄZANY  DO  ZŁO śENIA  DEKLARACJI  

 
5. Rodzaj podmiotu (zaznaczyć właściwy kwadrat) 
 
    □ Właściciel nieruchomości             □ Współwłaściciel               □ Najemca, dzierŜawca 
 
    □  UŜytkownik wieczysty                   □ Zarządca nieruchomości     □ Inny                                                                            
 

 Pani ElŜbieta Mnich informowała Radnego, Ŝe zapis jest taki gdyŜ pomoŜe on ustalić 
czy np. w danym gospodarstwie domowym mieszkają np. dwie rodziny - Ŝyjący na odrębnych 
gospodarstwach, ale w tym samym budynku. W związku z czym i jedna i druga osoba 
wypełnia deklaracje odrębne, kaŜda za swoją rodzinę.   

Kolejno głos zabrała Radna Alicja Kryszak, pytała jak dotrzeć do mieszkańców                     
z Regulaminem. 

Pan Wójt informował Radną, Ŝe w Jarocinie jest juŜ do odbioru cały plik 
informatorów,  ponadto Regulamin i inne dokumenty będą najprawdopodobniej dostarczane     
z decyzjami podatkowymi. Sołtysi dostaną nakazy podatkowe oraz informatory śmieciowe,    
w ten sposób informacje dotrą do kaŜdego mieszkańca do rąk własnych. Poza tym Regulamin 
jest teŜ dostępny na stronach internetowych Urzędu gminy.  

Radny Wincenty Pawelczyk, informował, Ŝe nie naleŜy w chwili obecnej robić 
wywodów, poniewaŜ to Ŝycie dopiero wyznaczy regulamin.  

Pani Mnich, dodała, Ŝe deklaracje będą musiały być oddane do Urzędu do 28 lutego 
2013 r., w związku z czym Urząd zamierza zgrać to właśnie z wymiarem. Czyli wraz                        
z podatkami będą rozdawane deklaracje.  

Radna Zofia Kędziora, prosiła, aby jeŜeli prawo daje taką moŜliwość, wprowadzić 
zapis w regulaminie, Ŝe firma wygrywająca przetarg bierze na siebie odpowiedzialność 
przeszkolenia wszystkich mieszkańców z zakresu gospodarki smieciowej. 

Radny Marek Banaszak,  proponował zorganizować zebranie celem poinformowania 
Sołtysów i mieszkańców jak system śmieciowy będzie działał na terenie naszej gminy.  

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący proponował podjęcie 
głosowania za przyjęciem uchwały. 

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 11 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących.  
► Uchwała Nr XXIV/155/2012 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 30 listopada 
2012 r., wraz z załącznikiem stanowi załącznik do protokołu. 
Ad 8)  Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi  i stawki tej opłaty. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, pan Janusz Janicki, po czym                       
w związku z brakiem pytań proponował podjęcie uchwały.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 11 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących.  
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► Uchwała Nr XXIV/156/2012 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 30 listopada 
2012 r., wraz z załącznikiem stanowi załącznik do protokołu. 
Ad 9) Podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty                   
za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, pan Janusz Janicki, po czym                       
w związku z brakiem pytań proponował podjęcie uchwały.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 11 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących.  
► Uchwała Nr XXIV/157/2012 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 30 listopada 
2012 r., wraz z załącznikiem stanowi załącznik do protokołu. 
Ad 10)  Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty                  
za zagospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, pan Janusz Janicki, po czym                       
w związku z brakiem pytań proponował podjęcie uchwały.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 11 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących.  
► Uchwała Nr XXIV/158/2012 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 30 listopada 
2012 r., wraz z załącznikiem stanowi załącznik do protokołu. 
Ad 11)Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług  
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                                  
i zagospodarowania tych odpadów. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, pan Janusz Janicki, po czym                       
w związku z brakiem pytań proponował podjęcie uchwały.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 11 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących.  
► Uchwała Nr XXIV/159/2012 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 30 listopada 
2012 r., wraz z załącznikiem stanowi załącznik do protokołu. 
Ad 12) Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na rok 2013. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, pan Janusz Janicki, po czym głos 
oddał pani Iwonie Golińskiej. 
 Pani Iwona Golińska dziękowała Wójtowi, za zaufanie i powierzenie jej obowiązków 
kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej. Pani Golińska wyraziła nadzieję, Ŝe i Wójt, Rada                
i Sołtysi będą zadowoleni z jej pracy. 
Następnie pani Golińska omówiła Gminny Program Alkoholowy na rok 2013.                         
Program stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radny Jacek Nyczke, pytał jakie osoby wchodzą w skład komisji alkoholowej.                  
Pani Golińska informowała iŜ w skład komisji wchodzą:  

• Przewodnicząca - Iwona Golińska,  
• Zastępca Przewodniczącej - Pani Hania Kucharczyk,  
• Członek komisji - Pan Piotr Cepa (Dzielnicowy),  
• Członek komisji - Pan Piotr Bąk.   

Są to osoby odpowiednio przygotowane, przeszkolone, posiadają odpowiednie kwalifikacje, 
które są niezbędne aby w takiej komisji mogły pracować.  

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący proponował podjęcie uchwały.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 11 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących.  
► Uchwała Nr XXIV/160/2012 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 30 listopada 
2012 r., wraz z załącznikiem stanowi załącznik do protokołu. 

� Po podjęciu uchwały Przewodniczący zarządził 5-cio minutową przerwę. 
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Ad 13) Podjęcie uchwały w sprawie Aneksu Nr 4 do POROZUMIENIA 
MI ĘDZYGMINNEGO Porozumienia zawartego  w dniu 7 października 2008 roku                    
w sprawie powierzenia Gminie Jarocin przygotowania i wykonania zadania p. n. 
„Zorganizowanie i nadzór nad funkcjonowaniem systemu gospodarki odpadami                          
i osadami ściekowymi dla gmin objętych POROZUMIENIEM wraz z budow ą Zakładu 
Zagospodarowania Odpadów Jarocin z siedzibą w Witaszyczkach z ewentualnymi 
punktami przeładunkowymi”. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, pan Janusz Janicki, po czym                       
w związku z brakiem pytań proponował podjęcie uchwały.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 11 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących.  
► Uchwała Nr XXIV/161/2012 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 30 listopada 
2012 r., wraz z załącznikiem stanowi załącznik do protokołu. 
Ad 14)  Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości mienia 
komunalnego w drodze bezprzetargowej. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, pan Janusz Janicki, po czym                       
w związku z brakiem pytań proponował podjęcie uchwały. Przewodniczący przypomniał 
Radnym, Ŝe w przeciwieństwie do tego jak wyglądało głosowane podczas wniosku 
formalnego dotyczącego tej uchwały gdzie głosowano bezwzględną większością głosów, tak 
przy uchwale Radni głosują zwykłą większością głosów.   

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 7 Radnych, 3 głosy przeciwne, 1 głos 
wstrzymujący.  
► Uchwała Nr XXIV/162/2012 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 30 listopada 
2012 r., wraz z załącznikiem stanowi załącznik do protokołu. 
Ad 15) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy na 2012 r. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, po czym zmiany dokonane                   
w budŜecie omówiła Pani ElŜbieta Mnich- Skarbnik Gminy, która informowała, Ŝe od 
ostatniej komisji w materiałach które Radni otrzymali na szarym tle jest to co doszło w 
zmianach budŜetowych. Pani Mnich, informowała, Ŝe projekt uchwały publikowany był na 
stronie BIP. Do budŜetu została wprowadzona darowizna od Kółka Rolniczego Boguszynek, 
na wykonanie oświetlenia w sołectwie, była to kwota 51 000,00 zł. Ponadto, były planowane 
pieniądze na remont świetlicy wiejskiej w Wolicy Koziej, w budŜecie wprowadzono kwotę po 
stronie dochodów dofinansowania ze środków PROW i po stronie wydatku zaplanowane wg. 
kosztorysu inwestorskiego -  taka była umowa zawarta z Marszałkiem, natomiast po przetargu 
kiedy kwota na roboty uzyskana okazała się być niŜsza, podpisano aneks z Marszałkiem,                  
w chwili obecnej robione jest juŜ rozliczenie do Marszałka, w związku z tym zadaniem - stąd 
korekta w budŜecie. W związku z powyŜszym dochody budŜetu uległy zwiększeniu o 98 557, 
00 zł. W związku z czym dochody planowane na 2012 rok zamykają się w kwocie 30 8974, 
51 zł. Poza tym w zaplanowanych wydatkach wykazano w związku z darowizną 51 00,00 zł, 
wydatki związane z poprawą oświetlenia we wsi Boguszynek zostały teŜ o 1 000,00 zł 
zwiększone.  
Kolejno, wprowadzono w rozdziale gdzie planowano wydatki tj. pozostała działalność                        
- komunalka - gdzie dorzucono  usługi remontowe 5 500,00 zł, usług pozostałych o 20 000,00 
zł, opłaty za administrowanie 26 000,00 zł łącznie (dotyczy to umowy podpisanej ze 
Spółdzielnią Mieszkaniową, gdyŜ wynajmowany jest lokal od spółdzielni i opłacany jest jej 
czynsz).  
Poza tym zwiększana jest o 3 000,00 zł dotacja jaką będzie gmina płaciła dla gminy Jarocin                  
z powodu uczęszczania dzieci do przedszkoli niepublicznych, to są przedszkola gminy 
Jarocin a uczęszczają dzieci z terenu gminy Nowe Miasto, gdyŜ doszło jeszcze jedno dziecko 
i będzie środków brakowało. 



9 
 

Poza tym jest równieŜ ujęte zmniejszenie wydatków na remont świetlicy w Wolicy Koziej, 
jest to wyszczególnione w dwóch pozycjach dlatego, Ŝe  ze 7. - zakup usług remontowych tj. 
to co idzie z dofinansowanie Unii Europejskiej, natomiast 9. -  są to środki własne budŜetu, a 
łączna kwota o którą zostanie zmniejszone to 33 472,60. Po wydatkach juŜ nic nie uległo 
zmianie, a gdyby uwzględnić te sprawy o których przed chwilą zostało powiedziane to 
wydatki budŜetu zwiększą się globalnie o 79 806, 57 zł, a więc wyniosłyby w planie na 2012 
rok 28 14624, 87 zł.  
W zmianach budŜetowych na 2012 rok, wprowadzono równieŜ spłatę poŜyczki jaka wpłynęła 
na konto gminy, od samorządowych Instytucji Kultury, tj. spłata poŜyczki którą gmina 
udzieliła w tym roku na dofinansowanie projektu organizowanego przez Marszałka „smaki 
dzieciństwa”, projekt ten został juŜ rozliczony, instytucja kultury otrzymała zwrot od 
Marszałka - a tym samym zwrócono gminie poŜyczkę. W związku z czym budŜet się 
bilansuje, poniewaŜ jeŜeli dochody budŜetu są planowane na  30 8974, 51 zł, do tego                        
w przychodach są włoŜone środki ze spłaty poŜyczki 6 935, 32 zł, uzupełniane są przychody  
z nadwyŜki budŜetowej z lat ubiegłych o 122 083,31 zł i wprowadzane są wolne środki na 
uzupełnienie przychodów w kwocie 566 781, 83 zł. Tak więc po stronie dochodów                            
i przychodów budŜet wynosi 30 704 776,97 zł, co jest równe wydatkom zaplanowanym                   
ze spłatą poŜyczek które są zaplanowane w rozchodach oraz poŜyczki dla instytucji kultury 
która wypłacana była w bieŜącym roku. 
W przesunięciach nie dokonywano Ŝadnych zmian.  

Pan Janusz Janicki, w związku z brakiem pytań zaproponował podjęcie uchwały.   
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 11 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących.  
► Uchwała Nr XXIV/163/2012 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 30 listopada 
2012 r., wraz z załącznikiem stanowi załącznik do protokołu. 
Ad 16) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 
2012-2015. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, pan Janusz Janicki, po czym                       
w związku z brakiem pytań proponował podjęcie uchwały.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 11 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących.  
► Uchwała Nr XXIV/164/2012 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 30 listopada 
2012 r., wraz z załącznikiem stanowi załącznik do protokołu. 
Ad 17) Interpelacje Radnych. 

Głos zabrał Przewodniczący, który zapytał Radną Julię Rzepkę i Radnego Juliusza 
Twardowskiego, czy pismo złoŜone Wójtowi, o którym była mowa przy okazji przyjmowania 
protokołu, ma potraktować jako interpelację i odczytać ją Radnym? 

Radni prosili Przewodniczącego, aby odczytał interpelację i potraktował ją od dnia 
dzisiejszego jako sprawę interpelację.  

Po odczytaniu interpelacji, Przewodniczący - zgodnie ze statutem - przekazał pismo 
Wójtowi.  

� Interpelacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
Ad 18)  Wolne głosy i wnioski. 

� Jako pierwsza głos zabrała pani Agnieszka Król - Sołtys sołectwa Nowe Miasto nad 
Wartą, która pytała, czy zgodnie z przyjęta uchwałą, Radni za kaŜdą nieobecność mają 
potrącaną dietę. Pani Sołtys prosiła o zwrócenie uwagi, Ŝe Rada nie cieszy się zbyt 
wysoką frekwencją, natomiast Sołtysi nie mając obowiązku uczestnictwa                              
w posiedzeniach sesji, są w znacznej ilości na sali obrad - naleŜy takie zachowanie 
chwalić.  
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Ponadto pani Agnieszka Król, prosiła o uzasadnienie pana Wójta o celowości 
inwestycji polegającej na wybrukowaniu placu przed budynkiem Banku 
Spółdzielczego, pani Sołtys wyraziła zdanie, Ŝe niewątpliwie jest pięknie, tylko skąd 
wzięły się na to pieniądze, gdyŜ nie są to środki z funduszu sołeckiego, na ile tą 
inwestycję wyceniono,  ile metrów kostki załoŜono, pytania te są zadawane w świetle 
tego, Ŝe ciągle mówione jest o tym,  Ŝe nie ma pieniędzy na chodniki i naprawę dróg,  
a okazuje się, Ŝe pani Sołtys opowiada swoim mieszkańcom bzdury, gdyŜ mówi,                 
Ŝe droga nie zostanie zrobiona bo nie ma na to pieniędzy, a tu nagle budowany jest 
parking. Pani Sołtys prosiła, aby jednak pofatygować kogoś z Urzędu i zadzwonić do 
Sołtysa z informacją, Ŝe taka duŜa inwestycja będzie wykonywana.     

Wójt informował panią Król, Ŝe co miesiąc za kaŜdą nieobecność                             
na posiedzeniu Radni mają potrącane 20 % diety- potwierdził to Przewodniczący 
Rady.  
Kolejno Wójt zawiadomił, Ŝe w budŜecie było zaplanowane 50 000,00 zł, na tą 
inwestycję, było to uzasadnione tym, Ŝe pan Kurzawa kończy swoją inwestycję i 
będzie robił kostkę przed swoim obiektem jako parking, w związku z czym 
zadeklarował, Ŝe nie będzie utrudniał parkowania pod jego budynkiem sklepu, on 
wybrukuje część a gmina druga część, aby całość była wybrukowana. Wtedy na ulicy 
szkolnej zostaną postawione znaki zakazu parkowania.  
Pani Sołtys wyraziła zdanie, Ŝe estetycznie, bardzo ją inwestycja cieszy, tym bardziej 
jak zostaną tam postawione znaki, jednakŜe została postawiona w kłopotliwej sytuacji 
deklarując mieszkańcom, Ŝe w budŜecie nie ma pieniędzy na dodatkowe prace a tu 
nagle wykładana jest kostka przed budynkiem banku.  

Przewodniczący informował, Ŝe przecieŜ w Radzie Sołeckiej jest Radna Julia 
Rzepka, która mogła poinformować panią Sołtys o zamierzeniach wykonania parkingu 
z kostki brukowej. 

Radna Julia Rzepka, przyznała, Ŝe nie pamiętała o zaplanowanej inwestycji.   
� Sołtys wsi Chromiec pani Magdalena Rodziak, prosiła o naprawę dróg w sołectwie, 

gdyŜ w chwili obecnej juŜ nie moŜna wyjechać z Chromca.  
Wójt informował panią Sołtys, Ŝe wie o sytuacji na tej drodze, będzie ona 

wykonana, gdyŜ po deszczu jest tam fatalnie.  
� Radny Juliusz Twardowski, pytał do kogo naleŜy chodnik znajdujący się przed 

Ośrodkiem Zdrowia w Nowym Mieście.  
Wójt informował Radnego, Ŝe jest to chodnik w pasie drogi, granica biegnie 

tak, Ŝe jest najprawdopodobniej pas drogi.  
Pani Agnieszka Król informowała, Ŝe ma sporządzony kosztorys na pas zieleni 

przy tym chodniku i z kosztorysu wynikałoby, Ŝe być moŜe jest to chodnik w pasie, 
ale pracownicy Urzędu sprawdzą to na mapach - zostanie to sprawdzone równieŜ na 
prośbę pani Sołtys.   

� Radny Juliusz Twardowski pytał Radnego Artura Borkowskiego,  czy zostanie 
zwołana komisja celem zbadania sprawy sytuacji jaka panuje w szkołach znajdujących 
się na terenie gminy, gdyŜ w tym roku nie zostanie przeprowadzony objazd szkół 
przez Radę.  

Radny Artur Borkowski informował, Ŝe planuje ustalić tą sprawę                               
z Przewodniczącym, czy do takiego spotkania dojdzie, gdyŜ po ostatniej „burzy” jaką 
wywołała prasa odbywają się spotkania w mniejszym gronie, poniewaŜ Dyrektorzy 
Szkół proszą o takie spotkania, po tych spotkaniach w poniedziałek zostanie ustalone 
czy będzie posiedzenie poświęcone temu zagadnieniu.  
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� Kolejno Przewodniczący poinformował, Ŝe kolejne posiedzenie komisji odbędzie się   
6 grudnia - głównie w sprawie budŜetu na przyszły rok, natomiast XXV Sesja 
odbędzie się 31 grudnia (w sylwestra) o godzinie 1000.  
Ponadto Przewodniczący oznajmił, Ŝe z inicjatywy pana Wójta, Dyrektora GOK-u, 
pana Bronisława HyŜorka oraz z jego inicjatywy odbędzie się dla wszystkich 
mieszkańców koncert chóru Domino Cantemus, dnia 16 grudnia o godz. 1500. 
Przewodniczący wyraził nadzieję, Ŝe pojawią się Radni, kierownicy jednostek, 
dyrektorzy szkół. 

� Radny Jacek Nyczke, przekazał informację, Ŝe na terenie naszej gminy, przed 
Kościołem w Dębnie,  pojawiła się kolejna atrakcja turystyczna. Jest to tablica w 
kształcie otwartej księgi pt. „PodróŜe z Panem Tadeuszem”. Jest to projekt Lokalnej 
Grupy Działania Gościnna Wielkopolska wspólnie z Zaściankiem, głównie projekt 
jest Gościnnej Wielkopolski, jest 12 takich tablic na terenie wielkopolski, jedna jest                   
w Dębnie jedna jest teŜ m. in. w śerkowie. Tablica ta jest powiązana z pobytem 
Adama Mickiewicza w Dębnie, który przebywał tu we wrześniu 1831 roku.  

� Radna Julia Rzepka prosiła o potwierdzanie otrzymania maila, który wysyła Radna do 
biura rady, poniewaŜ zdaniem Radnej cięŜko odbywa się komunikacja z biurem rady. 

Radna została poinformowana, Ŝe wystarczy kliknąć w wiadomości 
„potwierdzenie dostarczenia wiadomości” i „potwierdzenie odbioru wiadomości”,                 
a wtedy jak tylko wyświetli się wiadomość w skrzynce biura rady to Radna 
potwierdzenie otrzyma.    

� Pan Maciej Kuderczak -  Dyrektor GOK dziękował Radnym za uczestnictwo                          
w Obchodach Święta Niepodległości, gdyŜ frekwencja była niezwykle duŜa, Ŝadnego 
roku nie było tylu Radnych. Uroczystość była wspaniała, były łzy wzruszenia, były 
brawa na stojąco, w związku z czym moŜna wnioskować, Ŝe spektakl bardzo się 
podobał. Spektakl ten był wystawiany jeszcze dwa razy dla gimnazjum i szkół po 
gimnazjalnych. Ponadto pan Dyrektor, równieŜ dołączył się do zaproszenia które 
wystosował Przewodniczący na koncert Domino Cantemus. Pan Kuderczak wyraził 
nadzieję, Ŝe frekwencja równieŜ będzie zadowalająca, próby na koncert juŜ od dawna 
trwają, grupa chóru przygotowuje się bardzo intensywnie. Tydzień wcześniej odbędzie 
się takŜe Festiwal Piosenki Dziecięcej, gdzie patronat objął Wójt gminy, patroni 
medialni Gazeta Jarocińska, gdzie na pewno przyjedzie pani Anna Kopras – Fijołek, 
zaczyna się w sobotę od 1600, w niedzielę odbędzie się koncert galowy z Mikołajem                  
i prezentami. 
Ponadto pan Kuderczak dodał, Ŝe złoŜył terminarz budŜetowy na 2013 rok, załączony 
został wniosek o remontach, z zaznaczeniem sugestii, która naprawa jest naprawdę 
waŜna, a które moŜna ominąć, gdyŜ nie są pilne. Pan Dyrektor prosił, o pozytywne 
ustosunkowanie się w kwestii ocieplenia stropu, poniewaŜ w momencie gdy piec się 
wyłączy bardzo szybko się na sali wychładza. Wszystkie szczegóły dotyczące tej 
inwestycji są załączone do wniosku. MoŜna to wykonać w ciągu kilku dni, nawet 
zimą. Poza tym Pan Kuderczak, prosił o remont drogi na ulicy Strzeleckiej gdyŜ jest 
ona w tej chwili naprawdę w fatalnym stanie.  

� Radna Julia Rzepka, wyraziła zdanie zadowolenia z działalności GOK-u, 
informowała, Ŝe cieszy się z obecnej aktywności GOK-u.  

� Pan Paweł Marciniak, mieszkaniec Nowego Miasta, pytał dlaczego nie uzyskał 
odpowiedzi na wniosek który złoŜył na ręce Przewodniczącego dotyczący 
dyskryminacji pewnych mediów, pan Marciniak pytał, kto z pań i panów Radnych 
otrzymał w ogóle ten wniosek.  

Przewodniczący zapytał, odnośnie jakich mediów. 
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Pan Marciniak zawiadomił, Ŝe chodziło o Radio Maryja. Ponadto pytał, 
dlaczego Radni nie otrzymali kopii tego pisma.  

Przewodniczacy poinformował pan Marciniaka, Ŝe Rada nie ma mocy 
podejmowania uchwały w tej kwestii. Przewodniczący poinformował, Ŝe sam 
osobiście nie zauwaŜa, Ŝeby jakakolwiek stacja radiowa w Polsce była 
dyskryminowana. To, Ŝe Radio Maryja jest dyskryminowane, jest osobistym zdaniem 
pana Marciniaka, do czego ma pełne prawo. Przewodniczący dodał, Ŝe jeŜeli Radni 
uznają, za stosowne na jednej z komisji bądź sesji zająć się tą kwestią to jest na to 
otwarty. JednakŜe podjęcie uchwały nie ma w tej kwestii Ŝadnej mocy prawnej,                   
w związku z czym Przewodniczący uznał, Ŝe nie ma sensu informowania Radnych                   
o takim piśmie.   

Pan Marciniak, wyraził zdanie, Ŝe nie będzie polemizował, ale w rozmowie 
Przewodniczący zapewniał, Ŝe Radni otrzymają kopię tego pisma. 
Ponadto pan Marciniak informował, Ŝe dotychczas na straŜnicy znajdował się bocian, 
było tam gniazdo, zamontowano tam metalową kopułę, a gniazdo zostało przeniesione 
na słup. Pan Marciniak prosi o odpowiedź kto wydał decyzję o przemieszczeniu tego 
gniazda, gdyŜ zdaniem mieszkańca nie było to rozsądne.   
Na zakończeni pan Marciniak poinformował, Ŝe Sejm przyjął ustawę o zakazie GMO, 
mieszkaniec prosił, aby wszyscy obecni na sali wzięli to pod uwagę, poniewaŜ jest to 
jeden z powodów zachorowań na nowotwory coraz młodszych osób, ostatnio 
dziewczynki 8-letniej w Nowym Mieście.         

Ad 19)  Zamknięcie sesji. 
O godzinie 1900 Przewodniczący zamknął XXIV Sesję. 

 
Protokołowała:                Zatwierdził: 
Podinspektor ds. Rady Gminy    Przewodniczący Rady Gminy 
Julita Ciarcińska-Wachowiak               /-/ Janusz Janicki 
 


